

السادة/ البورصة المصرية- ادارة الافصاح

تحية طيبة وبعد ،،،

نتشرف أن نرفق لسيادتكم بيان من شركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م،
بخصوص استقالة السيد/ محمد طلعت خليفه من مناصبه بالمجموعة.

وذلك التزاما منا بتطبيق قواعد الافصاح والشفافية

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

شركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية

مدير علاقات المستثمرين

نورهان زعزوع



Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments S.A.E (referred to as “CFG” or the “Group”) the leading luxury fashion manufacturer, retailer and exporter announces that Mr. Mohamed Talaat Khalifa is stepping down from his current roles in the Group.

Concrete Fashion Group for Commercial and Industrial Investments S.A.E announces today that Mr. Mohamed Talaat Khalifa will be stepping down from his current roles, effective Sept 30, 2025.

Mr. Khalifa joined the Group in 2010 as the Chief Investment Officer. He held the Retail Segment Vice Chairman & CEO role since December 2020, and Group Managing Director role since May 2024. CFG Board of Directors would like to thank Mr. Khalifa for his contribution and his work in expanding the Group retail brand recognition and success. Until his departure, Mr. Khalifa will support a smooth handover of his responsibilities.

Dr. Alaa Arafa, Group Vice Chairman & CEO, said: *"It has been a pleasure working with Mohamed for the last 15 years. He remains part of the Concrete family and on behalf of all of the Group staff, I would like to thank him for his contribution that has been instrumental in driving our growth."*

Mrs. Maria Luisa Cicognani, Group Chairperson, commented: *"Mohamed has worked tirelessly for the Group and, on behalf of the Board, I would like to extend my gratitude to him for the work he has done especially to bring the Concrete brand to where it is today. As he steps into a new journey, I am sure he will continue to bring enthusiasm and dedication to his new endeavor."*

About “Concrete Fashion Group”

Concrete Fashion Group is a leading luxury fashion manufacturer, retailer and exporter. The holding company is listed on the Egyptian Stock Exchange under the ticker CFGH. Concrete Fashion Group owns the homegrown brand Concrete, which is considered Egypt’s largest retailer for luxury wear with +50 stores in Egypt and a growing regional online presence. CFG also operates a successful ready-made garments export business through three world-class facilities serving prominent global fashion houses such as Brooks Brothers, Macy’s, Ralph Lauren, Massimo Dutti, Boggi Milano, Ted Baker, Tommy Hilfiger, Armani, JOOP! and Ramsey

Investor Relations Contact

Concrete Fashion Group for commercial and industrial investments S.A.E

Address: Nasr City Public Free Zone – 15 St. near North Area

Tel: +202 267 140 44

Email: investorrelations@concretefashiongroup.com

Website: www.concretefashiongroup.com

تعلن شركة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م (يشار إليها "CFG" أو "المجموعة")، المجموعة الرائدة في عالم صناعة الأزياء الفاخرة والتجزئة والتصدير عن استقالة السيد/ محمد طلعت محمد خليفة من مناصبه في المجموعة.

مجموعة كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م تعلن اليوم عن استقالة السيد/ محمد طلعت محمد خليفة من مناصبه التنفيذية بالمجموعة ، وذلك اعتبارًا من 30 سبتمبر 2025.

هذا وقد انضم السيد/ خليفة للمجموعة في عام 2010 كرئيس لقطاع الاستثمار وعلاقات المستثمرين وكان السيد/ خليفة يشغل منصب نائب رئيس مجلس الاداره والعضو المنتدب لقطاع التجزئة بالمجموعة منذ ديسمبر 2020 ، بالإضافة الي منصبه كعضو منتدب ثان لمجموعة كونكريت فاشون جروب منذ مايو 2024، هذا وسيدعم السيد/ خليفة عملياته انتقال المهام لتتم بشكل سلس ومنتظم.

وقد صرح الدكتور/ علاء احمد عبدالمقصود عرفه - نائب رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب - قائلاً: "سعدت كثيره بالعمل مع محمد على مدى الخمسة عشر عام الماضية، وسيبقى محمد دائماً جزء من عائلة كونكريت، وأود بالنيابة عن جميع موظفي المجموعة أن أشكره على مساهماته التي لعبت دوراً فعالاً في دفع عجلة النمو بالمجموعة".

كما علقت السيدة/ ماريا لويزا تشيكوناني - رئيس مجلس الإدارة - قائلة: "لقد بذل السيد/ خليفة جهد متواصل في خدمة المجموعة ، وبالنيابة عن مجلس الإدارة أود أن أعرب عن مدى امتناني له على كل ما قدمه، خاصة الجهود المبذولة لوضع العلامة التجارية "كونكريت" في المكانة التي فيها الان وأنا على يقين بأنه مع انتقاله إلى مرحلة مهنية جديدة سيواصل نقل حماسه وإخلاصه في العمل إلى كل من يتعاون معهم في مسيرته القادمة."

نبذة عن كونكريت فاشون جروب

تحتل كونكريت فاشون جروب مكانة رائدة في عالم صناعة الأزياء الفاخرة والتجزئة والتصدير ، علماً بأن شركتها القابضة مقيّدة في البورصة المصرية. تمتلك المجموعة شبكة تجزئة واسعة تتجاوز 50 متجرًا لعلامتها الشهيرة "كونكريت" التي تنفرد بسمعة قوية في مصر باعتبارها واجهة لأفخر صيحات الأزياء المصممة خصيصاً لتلائم مختلف الأنواع. كما تحتل المجموعة مكانة بارزة بأسواق التصدير لأرقى بيوت الأزياء على الساحة العالمية مثل Massimo Dutti وBoggi Milano وArmani وBrooks Brothers وMacy's وغيرها من العلامات الرائدة

للتواصل مع إدارة علاقات المستثمرين

كونكريت فاشون جروب للاستثمارات التجارية والصناعية ش.م.م
العنوان: المنطقة الحرة العامة بمدينة نصر - شارع 15 بالقرب من المنطقة الشمالية
تليفون: +202 267 140 44

البريد الإلكتروني: investorrelations@concretefashiongroup.com

الموقع الإلكتروني: www.concretefashiongroup.com